



Le texte Français suit

Cancellation of 2020 Canadian Racquetball Championships

Considering ongoing developments resulting from the coronavirus (COVID-19), and after consulting with our sport partners, the Racquetball Canada Board of Directors has made the difficult decision to CANCEL the 2020 Canadian Championships. This decision was taken to protect the health of our athletes, officials, volunteers and staff. At this time, we will also be rescheduling our Annual General Meeting to a date yet to be determined.

If we are able to proceed within the current season, it is our hope to hold a selection event to crown our Open 2020 Canadian Champions in singles and doubles events and select our National team. In the event it is not safe to proceed before the end of the current season, the National team will be selected using the two selection events that have already occurred.

Racquetball Canada shares in the disappointment but hopes participants will understand that its decision is rooted in prioritizing the health and well-being of our Racquetball family. We look forward to planning our 2021 Canadian Championships and hope to see many of you there. Thank you for your understanding and support.

For more information, contact:

Kathy Brook
Executive Director
Racquetball Canada
execdirector@racquetballcanada.ca

Gwen Smoluk
President
Racquetball Canada
president@racquetballcanada.ca

Annulation du Championnat canadien de racquetball de 2020

Compte tenu des développements actuels résultant du coronavirus (COVID-19), et après avoir consulté nos partenaires sportifs, le conseil d'administration de Racquetball Canada a pris la difficile décision d'ANNULER le Championnat canadien de 2020. Cette décision a été prise pour protéger la santé de nos athlètes, officiels et bénévoles, ainsi que les membres de notre personnel. Pour l'instant, nous allons également reporter notre assemblée générale annuelle à une date qui reste à déterminer.

Si nous sommes en mesure de procéder dans le courant de la saison, nous espérons organiser une épreuve de sélection pour couronner nos champions

esperons organiser une epreuve de selection pour couronner nos champions nationaux de 2020 de la catégorie ouverte, dans les épreuves de simple et de double, et pour sélectionner notre équipe nationale. S'il n'est pas possible de procéder avant la fin de la saison en cours, l'équipe nationale sera sélectionnée sur la base des deux épreuves de sélection qui ont déjà eu lieu.

Racquetball Canada partage la déception, mais espère que les participants comprendront que sa décision est fondée sur la priorité accordée à la santé et au bien-être de notre famille du racquetball. Nous sommes impatients de planifier le Championnat canadien de 2021 et nous espérons vous y voir nombreux. Nous vous remercions de votre compréhension et de votre soutien.

Pour plus d'informations, communiquez avec :

Kathy Brook
directrice administrative
Racquetball Canada
execdirector@racquetballcanada.ca

Gwen Smoluk
Présidente
Racquetball Canada
president@racquetballcanada.ca

Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada 